
V pražském centru pro ukrajinské uprchlíky bylo od 

jeho úterního spuštění odbaveno přes 10.000 lidí. Dnes 

ke 12:00 to bylo asi 1200 uprchlíků, řekl dnes 

novinářům pražský primátor Zdeněk Hřib. Většina z 

nich podle něj zatím nepotřebuje ubytování:  

 

ODHLÁŠKA: Primátor dodal, že centrum se snaží 

zredukovat fronty a že s ohledem na komplikovanost 

procesu není v plánu v Praze otevírat další podobné 

zařízení. Někteří uprchlíci jsou také z přetíženého 

pražského centra převáženi do méně vytížených center 

v jiných krajích. 

 


